
Tere, 

Olen saanud EML juhatuselt ka selles küsimuses vastuse, et juhul, kui juhatuse liige ise töötab Tartus ja omab teavet
stipendiumi kandidaatide osas, on see võimalik. Kui aga juhatus muutub (2020), peab uus juhatus ka oma seisukoha võtma.
Kuna töötan ise Elleri Muusikakoolis ja meie noorteosakonna õpilased sel stipendiumi konkurssil ei saa osaleda - oleme 
eelõpet andev
kutsekool, siis saan 2019 aastal komisjoni töös osaleda.

Kõike head,
Kadri Leivategija

Kontakt <Piret.Talur@raad.tartu.ee> kirjutas kuupäeval N, 25. aprill 2019 kell 16:16:
Tere!

Aitäh tagasiside eest! Vastan allpool küsimustele.

1. Stipendiumi kooskõlastusele kaasasime teid kahel põhjusel: et hoida esindusorganisatsiooni kursis kohaliku omavalitsuse 
algatusega ja kuna oleme stipendiumi komisjoni plaaninud kaasata ka esindusorganisatsiooni esindaja. Siit ka küsimus, mis on 
stipendiumi õigusakti edasise menetlemise jaoks oluline: kas Eesti Muusikakoolide Liit nimetab edaspidi oma esindaja 

stipendiumikomisjoni?

2. Stipendium on ainult huvikoolile, st institutsioonile, millel on registreeritud õppekava ja mis tegutseb huvikooli või erakooli 
seaduse alusel. Huvikooliks mitte registreerunud töövormidele see stipendium ei laiene. Korraldasime 13.03 erahuvikooli asutamise 
infotunni sihiga innustada seniseid vähestruktureeritud tegevusega ühinguid kujundama end erahuvikooliks - selgelt sõnastatud 

õppekavaga ja Eesti Hariduse Infosüsteemis kajastatud õppeasutuseks.

3. Stipendium on huvikoolile konkreetse õpilase jaoks ehk antakse juriidilise isiku kasutada. Huvikoolil tuleb koostöös õpilasega 
panna kokku tegevuskava ja langetada otsus, milleks stipendiumi kasutatakse. Leiame, et oma õpilase puhul vastutab huvikool 

tema tasakaalustatud arengu ja eesmärkide seadmise eest. Loomestipendiumid eraisikutele sobivad täiskasvanutele.

4. § 3 p 1 on õigusakti eelnõus arvestades huvikooli õppeaasta-põhist toimimist (sama õpilane ei pruugi sügisel jätkata) ning 
eelarve menetlemise üldisi põhimõtteid (kõiki väljamakseid eelarvest ei saa koondada samale ajale). Aga jah, kahe väljamakse 
kuupäevi välja toomata saame säilitada tegevuskavast tuleneva paindlikkuse, nt mõnel juhul maksta stipendiumi I osa välja 

jaanuaris ja teine juba mais vms.

Jään ootama vastust tumedas kirjas välja toodud küsimusele.

Tervitades

Piret Talur

noorsooteenistuse juhataja

kultuuriosakond

Tartu Linnavalitsus

piret.talur@raad.tartu.ee

https://www.facebook.com/tartunoorsooteenistus
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Date:        25.04.2019 15:34

Subject:        Kõrge lennu stipendium

Tere,

Vabandame viivituse pärast.
Meil on olnud ülikiire aeg - väga suured konkurssid, mida juhatus suuresti ise korraldab ja just lõppenud rahvusvaheline 
koolitus.

Eesti Muusikakoolide Liidu juhatus on seda teemat arutanud ja on loomulikult nõus sellise tänuväärse noortele suunatud 
stipendiumiga.

Pigem oleme olnud pisut arusaamatuses, miks peaks suured katusorganisatsioonid (EML on 92 liikmeskooli) osalema 
Tartu linna poolt antava stipendiumi ettevalmistamisprotsessis?

Mõtteid reglemendi jaoks:
Kas stipendium on ainult huvikoolile? Tartus on ka mitmeid huvihariduse- ja huvitegevusega
tegelevaid erastuudioid.
Kas stipendiumi on vaid läbi huvikooli kasutatav või on võimalik ka konkreetse tegevuskava puhul suunata otse õpilasele 
loomestipendiumina?
Loomestipendium võimaldab ilma kooli vahenduseta osaleda konkurssidel, meistriklassidel, rahvusvahelistel koolitustel 
jne.Osta ise lennupiletid, maksta konkursi osavõtumaksud jne.
2000 eurone stipendium loomeprotsessiks üheks aastaks on väga korralik toetus. Kui aga läbi 
huvikooli otsustatakse sellest näiteks maksta õpetajale lisatundide eest, mis noore andeka õpilasega on möödapääsmatu, 
sulab see toetus suhteliselt kiiresti.
Sooviksime kaaluda ka §3 punkt 1. Võib juhtuda, et olulised üritused -näiteks konkursid +suvekool 
saavad kevade ja suvega läbi (sügissemester on muusika valdkonnas alati vähem konkursside, koolituste, projektidega 
kaetud). Ehk võib siin olla erinevaid kokkuleppeid vastavalt esitatud kavale.

Lugupidamisega,

Kadri Leivategija
EML juhatuse esimees


